

Date: 20/10/2025G

Ref: GH/012/2025

التاريخ: 2025/10/20م

المرجع: GH/012/2025

Kind Attn: Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Ghitha Holding P.J.S.C ("Company")
Board of Directors' Resolutions by way of
Circulation**

**الموضوع: قرارات مجلس إدارة شركة غذاء القابضة
ش.م.خ. ("الشركة") بالتمرير**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the above subject, we write to inform you that Board of Directors of Ghitha Holding P.J.S.C passed on **Monday, 20 October 2025 at 8 AM** the following resolutions by way of circulation:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نكتب إليكم لإبلاغكم بأن مجلس إدارة شركة غذاء القابضة ش.م.خ. قام بتاريخ الاثنين الموافق **20 أكتوبر 2025** في تمام الساعة الثامنة صباحاً بتمرير القرارات التالية:

- 1) Approve the acquisition by Multiply Group PJSC ("Multiply Group") of all shares held by IHC Food Holding LLC ("IHC Food") and IHC Companies Management LLC's ("IHC CM") in the Company, in consideration for Multiply Group increasing its share capital and issuing (1,765,936,964) one billion seven hundred sixty five million nine hundred thirty six thousand nine hundred sixty four new shares to IHC Capital Holding LLC ("Transaction").

1) الموافقة على استحواذ شركة مجموعة ملتيبلاي ش.م.خ. ("مجموعة ملتيبلاي") على جميع الأسهم المملوكة من قبل شركة اي اتش سي فود القابضة ذ.م.م ("شركة اي اتش سي فود") وشركة اي اتش سي لإدارة الشركات ذ.م.م ("شركة اي اتش سي لإدارة الشركات") في الشركة، وذلك مقابل زيادة رأس مال مجموعة ملتيبلاي وإصدارها عدد (1.765.936.964) مليار وسبعمائة وخمسة وستين مليوناً وتسعمائة وستة وثلاثين ألفاً وتسعمائة وأربعة وستين سهماً جديداً لصالح شركة اي اتش سي كابيتال القابضة ذ.م.م ("الصفقة").

- 2) To set the date for the General Assembly Meeting on **Tuesday, 11 November 2025G** to consider the shareholders' approval of the Transaction and accordingly to request the approval of the Ministry of Economy regarding the meeting agenda.

(2) تحديد موعد اجتماع الجمعية العمومية في يوم الثلاثاء الموافق **11 نوفمبر 2025م** للنظر في موافقة السادة المساهمين على الصفقة وعليه طلب موافقة وزارة الاقتصاد بشأن جدول أعمال الاجتماع.

Thanks, and regards

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



Falal Ameen – Group C.E.O.

فالال أمين – الرئيس التنفيذي المجموعة

